
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 
 
Dagsorden 

 
Bestyrelsesmøde: Onsdag den 04/06 kl. 16.30 – 19.00  
 
Vi begynder med høringssvaret, her deltager elevrådet ikke. 
Efter høringssvaret kører vi videre med dagsorden som normalt.  
Ca. kl. 18.30 serveres der en let anretning. 
Input ift. om alle forældre skulle have mulighed for at kende til besparelsesplanen? 

 
Mødeleder: Jette  

Kaffe: Skolen 

Afbud: Agnethe, Henriette – Johanne kommer senere. 

 
1. Tidspunkt 16.30 – 16.35 
        
Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning:  
Ingen bemærkninger. 
2. Tidspunkt 16.35 – 16.50 
 
Kort nyt fra  

1. Elevrådet (elevråd)  
2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
3. Stauning Skole (medarbejderrep.) 
 
Til orientering: 
Elevråd: Rundbolddag er planlagt.  
Børnehus: Vi går mod sommerferie og som en følge heraf, er der forskellige afslutninger 

osv. Derudover er vi i alle 3 grupper i gang med at planlægge og lave nye 
årshjul for perioden fra august 19 – juni 20.  

Stauning Skole:  
 
 
 
 
3. Tidspunkt 16.50 – 17.15 
        
Budgethøring (Jakob) - se bilag 
 
Til høringssvar: 
Jakob har sendt høringssvar afsted fra skolen og Vibeke det samme i Børnehuset. 



Bestyrelsen udvælger de steder, hvor de tænker, det kommer til at mærkes mest, at der 
skal spares og indsender efterfølgende høringssvaret.  

 
4. Tidspunkt 17.15 – 17.25 
        
Kommende foredrag (Inge) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Ann Elisabeth Knudsen eller Sofie Münster er i spil ift. et efterårsoplæg. Der er prisforskel 

på de 2 oplægsholdere og ligeledes er der også forskel på, hvordan oplægget 
kan ”skræddersyes” målrettet til os. Der skal samles midler ind via 
sponsorater sammen med forslag om at servere kaffe og kage mod mindre 
betaling. Vigtigt, at entré/kaffepris ikke bliver for høj. Foredraget forventes at 
løbe af stablen efter efterårsferien 19. 

 
5. Tidspunkt 17.25 – 17.40 
        
Budgetopfølgning (Jakob) – Se bilag 
 
Til orientering: 
Intet at bemærke - med undtagelse af et spørgsmål ift. indkøb af nyt 

undervisningsmateriale på skolen.  
 
6. Tidspunkt 17.40 – 17.45 
        
AULA (Jakob) 
 
Til orientering: 
Aula kommer til at erstatte Skoleintra pr 1.8.19. Det overvejes, om der skal indkaldes til et  

fælles forældremøde ifm. skolestart med fokus på hvordan Aula kan/skal 
bruges? SFO skriver ud til forældre med børn i SFO, at de skal kontakte 
Børnehuset på telefon i ugerne 31 og 32, da der disse uger er åbent for 
feriepasning, hvorfor der kan opstå behov for at give beskeder osv. 

7. Tidspunkt 17.45 – 18.00 
        
DBA (Jakob/Vibeke) 
 
Til drøftelse: 
Information omkring DBA en i hhv. skole og Børnehus.  
 
8. Tidspunkt 18.00 – 18.10 
        
Evaluering af bestyrelsesarbejdet (Jakob/Vibeke) 
 
Til godkendelse: 
Hvordan har oplevelsen af at sidde i bestyrelsen været? 
Budgetterne ønskes vedhæftet i exel.. 
Jakob sender udkast til nye mødedatoer efter sommerferien. 
Kunne det gøres mere tydeligt hvad forventningerne er til de forskellige punkter på 

dagsorden, sådan at alle kan forberede sig ift. det ønskede for at få et optimalt 
udbytte og optimale input fra bestyrelsen. Generelt er der tilfredshed ift. at 



kunne komme på banen med forskellige input og ideer, og der opleves 
lydhørhed. Derfor er tilbagemeldingen, at man er tryg ved at komme med 
forskelligt, og derfor ikke venter med evt henvendelser og input til næste 
bestyrelsesmøde.  

Kan der laves et kalendersystem, så det bliver muligt for alle at have et overblik over, 
hvilke arrangementer osv, der forventes deltagelse i i løbet af året. Evt. en 
mulighed at kombinere med vores årshjul? 

 

9. Tidspunkt 18.10 – 18.15 
        
Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Der er lige kommet et nyhedsbrev fra Støtteforeningen. Agnethe er sat på som den, der er 

gennemgående og fast deltager fra fællesbestyrelsen. Hun deltager, når der 
er punkter af særlig interesse.  

10. Tidspunkt 18.15 – 18.25 
 
Meddelelser fra: 
 
 Formanden: 
 
 Forældrevalgte: Tak fordi skole og Børnehus er fagligt dygtige, rolige og meget 

opmærksomme på, at skabe gode og trygge læringsmiljøer for vores børn. 
Der er taknemmelighed ift. at kunne aflevere sine børn i trygge hænder og 
rammer. Der er en dreng, der skifter til en anden skole. Dette ikke for at man 
er ked af skolen, men fordi det er meget svært for ham at finde venner og 
relationer i klassen. En opfordring til, at børnene på tværs af klasserne laver 
forskellige aktiviteter og arrangementer, som kan være grobund for gode og 
stærke relationer børnene imellem. Er der fokus på sikkerheden på 
hoppepuden? Tilbagemeldingen tages til efterretning. Spørgsmål til om 
legepatruljen fortsætter – hvilket bekræftes. 
 

 Personalet:  
 
 Ledelsen: 

 
 Børnehus: Vi har 2 virksomhedspraktikker, som afsluttes her til sommerferien. I 

SFO har vi planlagt i endnu højere grad at arbejde med at beskrive, hvad vi 
fremadrettet gerne vil kunne præsentere for vores børn. Dette for at blive ved med 
at holde fast i den gode fortælling omkring SFO en på Stauning Skole. Før skole 
samtaler kommer fremadrettet til at ligge i januar hvor aftalen er, at Susanne 
deltager. Indtil nu har vi op til sommerferien tilbudt en afsluttende samtale. Her har 
deltagelsen ikke været for stor. Vi tilbyder fortsat denne samtale som en mulighed 
men uden Susannes deltagelse. 

 Skole: Job træning indtil sommerferien. Hun har enkelte timer i Børnehuset for at 
komme på det fulde timetal. 

 
 

 
 



Til orientering: 
 
11. Tidspunkt 18.25 – 18.30 
 
Eventuelt 
 
Til orientering:   
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


